
Protokół Nr II/2018

 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia  30 listopada 2018 r.

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy –  Wiesław Gajdowski  otworzył  II  sesję  Rady Gminy
Barciany. Powitał  Sekretarza Gminy – Annę Tereszko oraz Wójta Gminy – Martę Kamińską,
która  przybyła  w trakcie  obrad.  Powitał  następnie  zaproszonych gości:  dyrektorów szkół
podstawowych  z  Barcian  i  Mołtajn,  Dyrektora  Przedszkola  Publicznego,  przedstawiciela
Straży Granicznej, Prezesa Spółki, sołtysów i   sołtyski, w tym nową panią sołtys Barbarę
Sadzikowską,  mieszkańców gminy oraz  pracowników GOPS-u.   Powitał  członków Rady
Gminy Barciany i na podstawie listy obecności stwierdził quorum – 12 obecnych Radnych,
wyjaśniając przy tym, że nieobecna jest Przewodnicząca Rady Wiesława Małgorzata Kłaczko
–  Dyjas  oraz  radny  Andrzej  Szwajdych,  którzy  zgłaszali  swoja  nieobecność.  Powitał
protokolantkę.

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  powiedział, że kolejnym punktem
sesji jest powołanie sekretarza obrad. Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego
Rady Gminy Grzegorza Całucha.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  stwierdził, że protokół z I sesji z
dnia 21 listopada br. był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytał, czy są uwagi do treści
protokołu.  Uwag  nie  zgłoszono  W  głosowaniu  jawnym  za  przyjęciem  protokołu  z
poprzedniej sesji głosowało 12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się  nie było.  

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski powiedział,  że  zgodnie  z  
§  30  ust.  3  Statutu  Gminy  Barciany  radni  otrzymali  powiadomienie  o  sesji  wraz  z
materiałami 7 dni przed sesją. Następnie dodał, że zgodnie z § 36 Statutu Gminy można
przedstawiać wnioski w sprawie zmian porządku obrad. Stwierdził, że na jego ręce wpłynęły
2 wnioski Wójta Gminy Barciany, które przedstawił. Pierwszy w sprawie wprowadzenia:

-  jako  punkt  7 –  Projekt  uchwały   w sprawie  zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy  Barciany na lata 2018-2031 oraz
- jako punkt 8 – Projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok i poddał
pod głosowanie. W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 12 głosami za. Następnie
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  przedstawił  drugi  wnioske  o
wprowadzenie  jako  punkt 9 –  Projekt  uchwały   w sprawie powołania Skarbnika Gminy
Barciany  i  poddał  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  wniosek  został  przyjęty  12
głosami za.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy –  Wiesław Gajdowski przedstawił  porządek  obrad  po
zmianach:

1.  Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
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3.  Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między
sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Barciany na
lata 2018-2031.
8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.
9. Projekt uchwały  w sprawie powołania Skarbnika Gminy Barciany.
10.  Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale nr LII/353/2018 Rady Gminy Barciany z
dnia 31 października 2018 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
11. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr LII/354/2018 Rady Gminy Barciany z
dnia  31  października  2018  r.  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  środków
transportowych.
12.  Projekt  uchwały  w sprawie wyznaczenia przedstawiciela  Gminy Barciany do prac  w
Związku Gmin " Barcja".
13.   Projekt  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  dodatkowego  przedstawiciela  do  prac  w
Związku Gmin  „Barcja".
14.  Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy Barciany z dnia
29  stycznia  2015r.  w  sprawie  wyznaczenia  przedstawiciela  Gminy  Barciany  do  prac  w
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania " Barcja".
15.   Projekt  uchwały  w  sprawie:  ustanowienia  przedstawicieli  Gminy  Barciany  w
Kętrzyńskim Związku Międzygminnym – Gospodarka Odpadami.
16.  Projekt  uchwały  w  sprawie:  przyjęcia  „Programu  Współpracy  Gminy  Barciany
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.  3 ust.  3 ustawy o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019”.
17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany.
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
19. Wolne wnioski i informacje.                                                                                                  
20. Wnioski mieszkańców.                                                                                                           
21. Sprawy różne.                                                                                                                         
22. Zakończenie obrad.

Ad 5.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  powiedział,  że kolejnym
punktem obrad jest  informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i
działaniach między sesjami. Poprosił o przedstawienie informacji Wójta Gminy o pracach
Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza o wykonaniu uchwał Rady.

Wójt Gminy – Marta Kamińska przedstawiła informację o realizacji podjętych uchwał Rady
Gminy i pracach w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  podziękował  za  złożoną
informację.

Ad  6. Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  poprosił  o  zgłaszanie
interpelacji i zapytań Radnych.

Radny  Piotr  Baran  zgłosił  interpelację  dot.  wycięcia  zakrzaczenia  znajdującego  się  na
poboczach drogi powiatowej Nr 1711N na odcinku Mołtajny – Święty Kamień, uzasadniając,
że przez to  pas  jezdni jest  wąski i powoduje trudności podczas mijania.
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Radna  Tamara  Musiałowska  zgłosiła  interpelację  w  formie  pisemnej  dot.  nielegalnie
wywożonych i porzucanych śmieci w  miejsc. Drogosze ( pismo radnej stanowi załącznik do
protokołu).

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski dodał, że także miał przygotowaną
interpelację w sprawie skarbnika gminy, ale na wczorajszym posiedzeniu komisji Pani Wójt
poinformowała o kandydatce na to stanowisko.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad.  7  -  8.  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  powiedział,  że
kolejnymi  punktami  obrad są  projekt  uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031 oraz zmian w budżecie gminy na 2018 rok.
Poprosił Sekretarza Gminy o przedstawienie tych projektów uchwał.  

Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  powiedziała,  że   zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej wynikają ze zmian w budżecie. Omówiła następujące zmiany w budżecie:

Dochody

Dokonuje  się  zmian  w  planie  dochodów  zwiększając  plan w  rozdziale  80101  Szkoły
podstawowe w § 2700 Środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin, powiatów
(  związków  gmin,  związków  powiatowo-gminnych,  związków  powiatów),  samorządów
województw, pozyskane z innych źródeł, o kwotę 9.920,00 zł (5.000,00 zł realizowane w SP
w Windzie- „ Niepodległa- przedsiębiorcza, to brzmi dumnie”; 4.920,00 zł realizowane w SP
w  Mołtajnach-  „Tu  mieszkam,  tu  się  rozwijam,  tu  zmieniam”)  na  podstawie  umów  z
Narodowym Bankiem Polskim.

W związku  z  realizacją  projektu  Erasmus  +  Akcja  2  Partnerstwo  Współpracy  Szkół
dokonuje  się  zmian  w planie  dochodów  zwiększając  plan w  rozdziale  80195  Pozostała
działalność  w  §  2001  Dotacje  celowe  w  ramach  programów  finansowych  z  udziałem
środków europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3 pkt 5 i 6
ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, z wyłączeniem dochodów
klasyfikowanych w paragrafie 205, o kwotę 40.497,00 zł

Wydatki

Na  wniosek  Pani  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Barcianach
zwiększa się plan wydatków w rozdziale 85202 Domy pomocy społecznej w § 4330 zakup
usług  przez  jednostki  samorządu  terytorialnego  od  innych  jednostek  samorządu
terytorialnego, o kwotę 11.000,00 zł. W rozdziale 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w
naturze oraz składki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe w § 3110 świadczenia społeczne,
zmniejsza  się plan  o  12.800,00zł.  W rozdziale  85215  Dodatki  mieszkaniowe  w §  3110
świadczenia  społeczne,  zmniejsza  się plan  o  14.500,00  zł.  W rozdziale  85219  Ośrodki
pomocy społecznej zwiększa się plan wydatków : w § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę
10.000,00 zł, w § 4360 opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych o 2.000,00 zł. w §
4700  Szkolenia  pracowników  o  2.500,00  zł.  W  rozdziale  85228  Usługi  opiekuńcze  i
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specjalistyczne usługi opiekuńcze  zwiększa się plan wydatków w: § 4010 Wynagrodzenia
osobowe pracowników o kwotę 1.000,00 zł i w § 4410 Podróże służbowe krajowe o 800,00
zł.

Na  wniosek  Pani  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Windzie dokonuje  się  zmian  w
rozdziale 80101 szkoły podstawowe zwiększając w § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia
o kwotę 1.336,00 zł oraz w § 4300 zakup usług pozostałych o 3.664,00 zł. W rozdziale 80150
Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla
dzieci  i  młodzieży  w  szkołach  podstawowych  w  §  4010  wynagrodzenie  osobowe
pracowników zwiększa się plan wydatków o 4.679,00 zł , w § 4110 Składki na ubezpieczenia
społeczne  zwiększa się plan wydatków o  750,00 zł,  w §4120 Składki  na Fundusz Pracy
zwiększa  się plan  o  110,00  zł,  natomiast  zmniejsza  się  plan  wydatków w §4210 zakup
materiałów i wyposażenia o kwotę 860,00 zł oraz §4240 Zakup środków dydaktycznych i
książek o kwotę  4.679,00 zł.  W rozdziale 80195 Pozostała działalność  zwiększa się  plan
wydatków w § 4111 Składki na ubezpieczenia społeczne o 1.464,00 zł, w § 4121 Składki na
Fundusz Pracy o kwotę 185,00 zł, w § 4171 Wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 15.000,00
zł, w § 4211 2.000,00 zł, w §4301 Zakup usług pozostałych o kwotę 21.848,00 zł.

Na wniosek  Pani  Dyrektor Szkoły  Podstawowej  w Mołtajnach  dokonuje  się  zmian w
rozdziale 80101 Szkoły podstawowe zwiększając plan wydatków w : §4170 Wynagrodzenia
bezosobowe  o  kwotę  1.000,00  zł, w  §  4210  Zakup  materiałów  i  wyposażenia  o  kwotę
3.600,00 zł oraz w § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę 320,00 zł.

W  Urzędzie  Gminy dokonuje  się  zmian  zwiększając w  rozdziale  60095  Pozostała
działalność § 3020 Wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń o  1.000,00 zł, § 4010
Wynagrodzenia osobowe pracowników o  136.590,55 zł,  § 4110 Składki na ubezpieczenia
społeczne o 27.985,48 zł, § 4120 Składki na Fundusz Pracy o 2.000,00 zł. W rozdziale 71004
Działalność  usługowa w §  4300 zmniejsza  się  plan  wydatków o  kwotę  5.000,00 zł.  W
rozdziale 75023 Administracja publiczna zwiększa się plan wydatków w: § 3020 Wydatki
osobowe niezaliczone do wynagrodzeń o kwotę  500,00 zł,  w § 4210 Zakup materiałów i
wyposażenia o 5.000,00 zł. w § 4300 o 12.000,00 zł natomiast zmniejsza się plan wydatków
w § 4010 Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 101.000,00 zł, § 4110 Składki na
ubezpieczenia społeczne o kwotę 16.185,48 zł.  W rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w §
4210  zmniejsza się plan wydatków o kwotę  17.000,00 zł.  W rozdziale 80113 Dowożenie
uczniów do szkół w § 4300 Zakup usług pozostałych zwiększa się plan wydatków o 8.000,00
zł.  W rozdziale  90002 Gospodarka  odpadami  zmniejsza  się  plan  wydatków :  w § 4210
Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę  11.000,00 zł, § 4300 Zakup usług pozostałych o
kwotę  13.000,00 zł  oraz § 4700 Szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu
służby  cywilnej  o  890,55  zł.  W  rozdziale  90019  Wpływy  i  wydatki  związane  z
gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska w § 4300 Zakup usług
pozostałych  zmniejsza  się plan  wydatków  o  18.000,00  zł. W  rozdziale  92605  Kultura
fizyczna zmniejsza się plan wydatków w § 4210 zakup materiałów i wyposażenia o 4.000,00
zł § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę 7.000,00 zł.

Zmniejsza się plan wydatków na realizację inwestycji pn. „Budowa sieci wodociągowej w
Kiemławkach Małych do budynku mieszkalnego” w rozdziale 01010 Rolnictwo i łowiectwo w
§ 6050 Wydatki inwestycyjne o kwotę 102.476,00 zł, natomiast zwiększa się plan wydatków
na  realizację  inwestycji  ,,  Utwardzenie  nawierzchni  wraz  z  remontem  infrastruktury  na
drogach  gminnych”  w  rozdziale  60016  Drogi  publiczne  gminne  w  §  6050  Wydatki
inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 102.476,00 zł.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  podziękował  za  omówienie.
Zapytał,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Powiedziała,  że  podczas
wspólnego posiedzenia komisji były wydane opinie. Poprosił Przewodniczących Komisji o
przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Justyna  Korzeniewska
powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Małgorzata Mateusiak powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-
2031.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Agnieszka
Kuczewska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski podziękował  za  przedstawienie
opinii, odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barciany na lata 2018-2031, a następnie poddał go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym
12 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się
nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski poprosił Przewodniczą-
cych Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Justyna  Korzeniewska
powiedziała, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Małgorzata  Mateusiak  powiedziała,  że   6  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało
projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2018 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Agnieszka
Kuczewska powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w
sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

   

Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski odczytał  projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na  2018  rok,  po  czym  poddał  go  pod
głosowanie. W głosowaniu jawnym 12 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały,
głosów przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).
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Ad 9.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  powiedział, że kolejnym 
punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie  powołania Skarbnika Gminy Barciany. Po-
prosił Wójta Gminy o zabranie głosu.
 
Wójt Gminy – Marta Kamińska powiedziała, że Pani Magda Świercz ma bardzo wysokie
referencje. Jest bardzo chwalonym pracownikiem przez Burmistrza Korsz. Ponadto spełnia
wymagania określone w § art.  54 ust.  2 oraz ust.  8 ustawy o finansach publicznych. Jest
osoba młodą, pełną werwy, chętną do pracy i jest najlepszym wyborem.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  poprosił o zabranie głosu Panią
Magdę Świercz.

Pani Magda Świercz zabrała głos, mówiąc, że mieszka w Korszach. Od 2014 roku jest zwią-
zana z Urzędem Miejskim w Korszach – pracuje w referacie finansowym przy Pani Skarbnik.
Myśli, że wiele się nauczyła i ta nauka nie pójdzie w las. Powiedziała, że swoją pracę będzie
wykonywała sumiennie i zgodnie z prawem.  

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  podziękował  za  omówienie  i
przedstawienie. Zapytał, czy są pytania w tej kwestii.  Pytań nie było. Wiceprzewodniczący
Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania
Skarbnika Gminy Barciany,  po czym poddał go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 12
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie
było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Następnie Wójt Gminy – Marta Kamińska wraz z  Wiceprzewodniczącym Rady Gminy –
Wiesławem Gajdowskim wręczyli dla powołanego Skarbnika bukiet kwiatów.  

Ad 10.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  powiedział, że kolejnym
punktem obrad jest  projekt uchwały  w sprawie:  zmian w uchwale nr LII/353/2018 Rady
Gminy Barciany z dnia 31 października 2018 roku w sprawie określenia stawek podatku od
nieruchomości. Poprosił Sekretarza Gminy o zabranie głosu.
 
Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że do tut. Urzędu wpłynęło rozstrzygnięcie
nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie dot. uchwały z dnia 31 października
2018 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. W pierwszej kolejności
poprosiła o wprowadzenie autopoprawki – wprowadzenie ppkt d). Wyjaśniła następnie, że w
dotychczasowej  uchwale  w §  1  pkt  lit.  c  „pozostałych,  w tym zajętych na  prowadzenie
odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku  publicznego  przez  organizacje  pożytku

publicznego”  -  została  wskazana  stawka  0,32  zł  od  1  m2  powierzchni”,  jednakże
maksymalna stawka może wynosić  0,31 zł.  Następnie w  § 1 pkt 2 lit  "d" wskazana była
stawka 4,79 zł od 1 m 2 powierzchni użytkowej od budynków związanych z udzieleniem
świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez
podmioty udzielające tych świadczeń, a maksymalna stawka w tym zakresie może wynosić 
4,78  zł  od  1  m 2  powierzchni  użytkowej.  Powiedziała  następnie,  że   §  1  pkt  2  lit.  „e”
dotychczasowy  zapis  brzmiał  „  pozostałych,  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 5,29 zł

od 1 m2 powierzchni użytkowej”, zabrakło zapisu „przez organizacje pożytku publicznego”.
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Wiceprzewodniczący Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski podziękowała  za  omówienie.
Zapytał,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosił  Przewodniczących
Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat tego projektu.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Justyna  Korzeniewska
powiedziała, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie:
zmian w uchwale nr LII/353/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31 października 2018 roku w
sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Małgorzata Mateusiak powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt
uchwały w sprawie:  zmian w uchwale nr LII/353/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31
października 2018 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Agnieszka
Kuczewska powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w
sprawie:  zmian w uchwale nr LII/353/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31 października
2018 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Następnie  Wiceprzewodniczący Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projekt
uchwały  w sprawie: zmian w uchwale nr  LII/353/2018 Rady Gminy Barciany z  dnia 31
października 2018 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, po czym
poddał  go  pod głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 12 radnych głosowało  za  przyjęciem
projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik
do protokołu).

Ad 11.   Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział, że kolejnym
punktem obrad jest projekt uchwały w  sprawie   zmian w uchwale Nr LII/354/2018 Rady
Gminy Barciany z dnia 31 października 2018 r. w sprawie określenia stawek podatku od
środków transportowych. Poprosił Sekretarza Gminy o zabranie głosu.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że do tut. Urzędu wpłynęło rozstrzygnięcie
nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie badania zgodności z pra-
wem uchwały Nr LII/354/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31 października 2018 r. w spra-
wie określenia stawek podatku od środków transportowych. Powiedziała, że Kolegium RIO
stwierdziło nieważność tej uchwały w zakresie §1 pkt 6 w części dotyczącej określenia staw-
ki podatku dla środka transportu o dwóch osiach o dopuszczalnej masie całkowitej nie mniej
niż 28 ton i mniej niż 33 tony z osią jezdną lub osiami jezdnymi z zawieszeniem pneuma-
tycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne. Dodała, że Rada Gminy określiła tę
stawkę na wysokości 592,33 zł, która jest niezgodna ze stawką minimalną dla tak określonej
kategorii środka transportu ogłoszoną w załączniku Nr 3 Obwieszczenia Ministra Finansów z
dnia 15 października 2018 r. w sprawie stawek podatku od środków transportowych obowią-
zujących w 2019 r. Minimalna stawka w tej kategorii powinna wynosić 599,67 zł.

 

Wiceprzewodniczący Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  podziękował  za  omówienie.
Zapytał  następnie,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosił
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Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  poszczególnych komisji  na temat tego
projektu.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Justyna  Korzeniewska
powiedziała, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
zmian w uchwale Nr LII/354/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31 października 2018 r. w
sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Małgorzata Mateusiak powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt
uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr LII/354/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31
października 2018 r. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych..

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Agnieszka
Kuczewska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie  zmian w uchwale Nr LII/354/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31 października
2018 r. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał projekt uchwały
w  sprawie  zmian w uchwale Nr LII/354/2018 Rady Gminy Barciany z dnia 31 października
2018 r. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, po czym poddał go
pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  12  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu
uchwały,  głosów przeciw i  wstrzymujących się  nie  było  (uchwała  stanowi  załącznik do
protokołu).

Ad 12. Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski poprosił następnie o omó-
wienie kolejnego projektu uchwały w sprawie  wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany
do prac w Związku Gmin " Barcja". Poprosił Sekretarza Gminy o zabranie głosu.

 
Sekretarz Gminy – Anna Tereszko omówiła projekt tej  uchwały.  Powiedziała, że w skład
Związku Gmin „Barcja” wchodzą Wójtowie i Burmistrzowie.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski podziękował za omówienie. Zapy-
tał, czy są pytania w tej kwestii. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poprosił Przewodniczących Ko-
misji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie
wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin " Barcja".

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Finansów i Budżetu – Justyna  Korzeniewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie wyzna-
czenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin " Barcja".

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Małgo-
rzata  Mateusiak  powiedziała,  że  6 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin
" Barcja".
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Agnieszka Kuczew-
ska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w spra-
wie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin " Barcja".

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał  projekt uchwa-
ły w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin " Bar-
cja", po czym poddał go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 12 radnych głosowało za
przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stano-
wi załącznik do protokołu).

Ad 13.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział,  że kolejnym
punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do
prac w Związku Gmin  „Barcja". Poprosił Sekretarza Gminy o zabranie głosu.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że na mocy Statutu Związku Gmin „Barcja”
przysługuje Gminie udział 1 przedstawiciela, członka w Związku. Dodała, że w poprzedniej
kadencji oddelegowany był radny Wiesław Gajdowski. Na wczorajszym wspólnym posiedze-
niu Komisji wyasygnowano radną Tamarę Musiałowską.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski podziękował za omówienie. Zapy-
tał, czy są pytania w tej kwestii. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poprosił Przewodniczących Ko-
misji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie
wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin " Bar-
cja".

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Finansów i Budżetu – Justyna  Korzeniewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie wyzna-
czenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin " Barcja".

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Małgo-
rzata  Mateusiak  powiedziała,  że  6 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały  w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Barciany do prac w
Związku Gmin " Barcja".

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Agnieszka Kuczew-
ska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w spra-
wie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku Gmin "
Barcja".

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał  projekt uchwa-
ły w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Związku
Gmin " Barcja", po czym poddał go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 12 radnych gło-
sowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  się  nie  było
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).
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Ad 14.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział,  że kolejnym
punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy
Barciany z dnia 29 stycznia 2015r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany
do prac w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania " Barcja". Poprosił Sekretarza Gminy o
zabranie głosu.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że Gmina Barciany należy także do Stowa-
rzyszenia Lokalna Grupa Działania " Barcja", które zajmuje się pozyskiwaniem środków po-
zabudżetowych. W poprzedniej uchwale o wyznaczeniu przedstawiciela do prac w tym sto-
warzyszeniu wskazany był Wójt Gminy – Ryszard Kozyra,  a wystarczy aby w niniejszej
uchwale znajdował się zapis „Wójt Gminy”, czyli tylko stanowisko.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski podziękował za omówienie. Dodał,
że odkąd jesteśmy w LGD płyną środki z realizowanych projektów. W pierwszej kadencji
było to 1 mln 300 tys zł. Zapytał, czy są pytania w tej kwestii. Pytań i uwag nie zgłoszono.
Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na te-
mat  projektu uchwały  w sprawie: zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy Barciany z
dnia 29 stycznia 2015r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w
Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania " Barcja".

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Finansów i Budżetu – Justyna  Korzeniewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: zmiany
uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 29 stycznia 2015r. w sprawie wyznacze-
nia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania "
Barcja".

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Małgo-
rzata  Mateusiak  powiedziała,  że  6 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 29 stycznia
2015r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Stowarzyszeniu
Lokalna Grupa Działania " Barcja".

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Agnieszka Kuczew-
ska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w spra-
wie: zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 29 stycznia 2015r. w spra-
wie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa
Działania " Barcja".

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał  projekt uchwa-
ły w sprawie: zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 29 stycznia 2015r.
w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Barciany do prac w Stowarzyszeniu Lokalna
Grupa Działania " Barcja", po czym poddał go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 12
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie
było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).
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Ad 15.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział,  że kolejnym
punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: ustanowienia przedstawicieli Gminy Barcia-
ny w Kętrzyńskim Związku Międzygminnym – Gospodarka Odpadami. Poprosił Sekretarza
Gminy o zabranie głosu.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że  Związek powstał ze względu na zmianę 
systemu gospodarowania odpadami. Powiedziała, że od 1 lipca 2017 r. na Gmina został nało-
żony obowiązek  gospodarki odpadami. Dodała, że statut tego Związku przewiduje udział 
Wójta Gminy oraz jednego radnego w jego  pracach. Do prac w tym Związku ponownie rad-
ni wskazali radnego Grzegorza Całucha.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski podziękował za omówienie. Zapy-
tał, czy są pytania w tej kwestii. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poprosił Przewodniczących Ko-
misji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie:
ustanowienia przedstawicieli Gminy Barciany w Kętrzyńskim Związku Międzygminnym –
Gospodarka Odpadami.

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Finansów i Budżetu – Justyna  Korzeniewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: ustano-
wienia przedstawicieli Gminy Barciany w Kętrzyńskim Związku Międzygminnym – Gospo-
darka Odpadami.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Małgo-
rzata  Mateusiak  powiedziała,  że  6 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie: ustanowienia przedstawicieli Gminy Barciany w Kętrzyńskim Związku
Międzygminnym – Gospodarka Odpadami.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Agnieszka Kuczew-
ska powiedziała, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w spra-
wie: ustanowienia przedstawicieli  Gminy Barciany w Kętrzyńskim Związku Międzygmin-
nym – Gospodarka Odpadami, 1 członek wstrzymał się od głosu.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał  projekt uchwa-
ły w sprawie: ustanowienia przedstawicieli Gminy Barciany w Kętrzyńskim Związku Mię-
dzygminnym – Gospodarka Odpadami, po czym poddał go pod głosowanie. W głosowaniu
jawnym 12 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymu-
jących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 16.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział,  że kolejnym
punktem obrad jest projekt  uchwały w sprawie: przyjęcia  „Programu Współpracy Gminy
Barciany z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami  wymienionymi  w art.  3 ust.  3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019”. Poprosił Panią
Emilię Żelichowską o zabranie głosu.

Pani Emilia Żelichowska – inspektor w Urzędzie Gminy w Barcianach omówiła projekt tej
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uchwały. Powiedziała, że zadaniem gminy, wskazanym w ustawie o samorządzie gminnym w
art. 7 ust. 1 pkt 19 jest współpraca i działalność na rzecz organizacji pozarządowych oraz
podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie.  Program  Współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi  wynika  z  zapisów  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie  i  powinien  być  uchwalony  do  30  listopada  roku  poprzedzającego
obowiązywanie  programu.  Program zawiera  wszystkie  elementy  wskazane  przez  ustawę.
Został  poddany  konsultacjom  z  organizacjami  pozarządowymi  w  okresie  od  08  do  22
listopada  i  nie  wpłynęły  żadne  wnioski  i  uwagi  do  tego  projektu.  Wnioski  do  projektu
budżetu  złożyło  4  stowarzyszenia  na  ogólna  kwotę  121.845 zł.  Kwota  przeznaczona  na
realizację niniejszego programu w 2019 r.  wynosi 110 tys zł. ( w 2018 r. było 117.500, w
2017 r. było 113.000).

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski podziękował za omówienie.  Po-
dziękował także wszystkim osobom, które zakładają stowarzyszenia i pracują w ramach wo-
lontariatu. Zapytał, czy są pytania w tej kwestii. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poprosił Prze-
wodniczących Komisji  o przedstawienie  opinii  poszczególnych komisji  na temat  projektu
uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Barciany z organizacjami poza-
rządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku pu-
blicznego i o wolontariacie na rok 2019”.

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Finansów i Budżetu – Justyna  Korzeniewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: przyję-
cia „Programu Współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiota-
mi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok 2019”.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Małgo-
rzata  Mateusiak  powiedziała,  że  6 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Barciany z organizacjami poza-
rządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku pu-
blicznego i o wolontariacie na rok 2019”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Agnieszka Kuczew-
ska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w spra-
wie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wo-
lontariacie na rok 2019”.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał  projekt uchwa-
ły w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządo-
wymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicz-
nego i o wolontariacie na rok 2019”, po czym poddał go pod głosowanie. W głosowaniu jaw-
nym 12 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymują-
cych się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 17.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział,  że kolejnym
punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Bar-
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ciany. Powiedział, że referowanie tego projektu uchwały należy do radnych, bo to Rada usta-
la wynagrodzenie dla Wójta.  Wymienił następnie składniki wynagrodzenia Wójta tj.

wynagrodzenie zasadnicze (3.400,00 – 4.700,00), dodatek funkcyjny  (maksymalnie  1.900,00),
dodatek specjalny (20 - 40 %  wynagr. zasadn. i  dodatku funkcyjn.),dodatek za wieloletnią pracę (5 -
20 %  wynagrodzenia zasadn.).

Dodał, że na wczorajszym wspólnym posiedzeniu były rozpatrywane 2 wnioski w zakresie
wynagrodzenia  zasadniczego –  pierwszy zgłoszony przez  radną Tamarę  Musiałowską  w
kwocie  4.000  zł  oraz  drugi  jego  w  kwocie  3.800  zł.  Oba  wnioski  były  poddane  pod
głosowanie i  zostały zaakceptowane przez większość.

Powiedział  następnie,  że  w kwestii  dodatku  funkcyjnego zgłoszony był  tylko  1  wniosek
przez Wiceprzewodniczącego Grzegorza Całucha w wysok. 1400 zł  i większością głosów
został zaakceptowany.

Powiedział następnie, że w kwestii dodatku specjalnego radna Tamara Musiałowska złożyła
wniosek o określenie tego dodatku w wysok. 25 %. Wniosek został poddany pod głosowanie
i uzyskał akceptację.    

Wiceprzewodniczący powiedział następnie, że dodatek za wieloletnią pracę wynika ze stażu
pracy i  wynosi w tej  chwili  12 %. Podziękował dla Pani  Wójt za przedstawienie ścieżki
zawodowej.

Zapytał następnie, czy są inne wnioski formalne dot. wynagrodzenia Pani Wójt. Wniosków
nie  było.  Poprosił  Przewodniczących  Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych
komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy
Barciany.

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Finansów i Budżetu – Justyna  Korzeniewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  ustalenia
wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Małgo-
rzata  Mateusiak  powiedziała,  że  6 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Agnieszka Kuczew-
ska powiedziała, że  6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w spra-
wie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał  projekt uchwa-
ły w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany, po czym poddał go pod gło-
sowanie. W głosowaniu jawnym 11 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, gło-
sów przeciw nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu  (uchwała stanowi załącznik do proto-
kołu).

Ad 18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski poprosił  Wójta  Gminy – Martę
Kamińską  o udzielenie odpowiedzi na interpelacje.
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Wójt Gminy – Marta Kamińska  udzieliła odpowiedzi na interpelacje radnego Piotra Barana
w  sprawie  wycinki  zakrzaczeń  na  drodze  powiatowej.   Odpowiedziała,  że interpelacja
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie i Starosty.

Następnie Wójt Gminy – Marta Kamińska  udzieliła odpowiedzi na interpelacje radnej Tama-
ry Musiałowskiej  w sprawie nielegalnego wysypiska śmieci w Drogoszach. Powiedziała, że 
zostaną sprawdzone działki – ustali właścicieli i podejmie odpowiednie czynności.

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski podziękował Wójtowi Gminy  za
udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

 Ad 19. Wolne wnioski i informacje.

Wiceprzewodniczący Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski poprosił  o  zgłaszanie  wolnych
wniosków i informacji.

Wolnych wniosków i informacji nie zgłoszono.

Ad 20. Wnioski mieszkańców.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski poprosił  o zgłaszanie wniosków
mieszkańców.

Wniosków mieszkańców nie zgłoszono.

Ad 21. Sprawy różne.

Wiceprzewodniczący Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  poprosił  o  zgłaszanie  spraw
różnych.
W pierwszej kolejności zabrał głos i powiedział, że do wiadomości Rady Gminy wpłynęły
dwa  pisma  z  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  dotyczące  zaopiniowania
projektu budżetu gminy na 2019 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dodał, że RIO
wyraziło pozytywną opnie w tej kwestii.
Powiedział następnie, że wpłynęły kolejne dwa pisma z RIO – rozstrzygnięcia nadzorcze dot.
uchwał  podatkowych – od  nieruchomości  oraz  od środków transportowych.  Wyjaśnił,  że
korekty do niniejszych uchwał zostały wprowadzone na dzisiejszej sesji.
Poinformował  także,  że  wpłynęły  pisma  z  Kętrzyńskiego  Związku  Międzygminnego  –
Gospodarka Odpadami oraz Związku Gmin Barcja z prośbą o wytypowanie członków, co
zostało uczynione na dzisiejszych obradach sesji.  

 
Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 22. Zakończenie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  podziękował  za  spokojne,
konstruktywne obrady.

W tym momencie o udzielenie głosu poprosiła mieszkanka Gminy Barciany.
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski udzielił głosu.

Mieszkanka  Gminy  Barciany  zwróciła  się  do  radnych  i  powiedziała,  że  radni  ślubowali
wspólną pracę razem z Panią Wójt.  Wierzy, że radni będą współpracować bo zostali wybrani
przez mieszkańców. Mieszkańcy Gminy Barciany zaufali radnym. Wierzy, że wspólnie będą
działać dla dobra mieszkańców i lepszego życia. Poprosiła o to, by radni radzili dla pani Wójt
co ma robić, pomagać a nie podkopywać i kopać pod nią dołki. Ma nadzieję, że za 5 lat nasza
Gmina  Barciany  będzie  wizerunkowo dobrą  gminą,  bo  do  dnia  dzisiejszego  stoimy  nad
przepaścią, co jest przykre. Od wielu lat jest mieszkanką gminy, ale takiego bałaganu jak był
teraz, to jeszcze nie widziała. Prosi, pomimo tego,  że część radnych jest od byłego obozu
Pana Wójta Kozyry, ale to nie znaczy że nie radni nie mają działać razem. Radni mają działać
razem, bo do tego zostali wybrani. Nie są po to by to siedzieć i brać pieniądze, ale po to by
działać dla nas, dla wspólnego dobra. Prosi, aby służyć swoją radą i pomocą dla Pani Wójt.
Podziękowała za wysłuchanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział, że demokracja tym się
charakteryzuje, że trzeba umieć słuchać, nie przerywać  i wyciągać wnioski.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  II  sesji  Rady Gminy,   Wiceprzewodniczący
Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski zamknął  jej  posiedzenie  o  godz.  14.20,  dziękując
wszystkim za udział.

                     
   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Barciany

                                                 Wiesław Gajdowski

Protokolant:
Emilia Aneta Żelichowska
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